
Verslag vergadering van de leerlingenraad april 2024  
 
De volgende punten zijn besproken: 
 

• Pestgedrag 
Het lijkt erop dat er meer gepest wordt op school. Dit gebeurt met name in de 
pauzes en in de vrije situaties. Vanwege dit onderwerp zijn Juf Yvanca  (IB-er) en 
juf Hanneke (pest coördinator) ook aanwezig bij de vergadering. En vinden wij 
met zijn allen heel erg belangrijk dat dit gedrag moet stoppen.  
 
Er zal in het teamoverleg over gesproken gaan worden en we pakken dit in de 
leerlingenraad daarna weer op. We willen er samen voor zorgen dat school een 
fijne en veilige plek is en blijft voor iedereen! 

 
Groetjes de leerlingenraad. 
 


